
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 23/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
Αρ. απόφ. 664/96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Eγκριση προτάσεων της επιτροπής σχετικά με την 
απόφαση του Δ.Σ για την καθιέρωση του έτους 1997 ως 
έτους «Βέροια η πιο «καθαρή» πόλη» της Ελλάδας».  

 
 Σήμερα 16 Δεκεμβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 12-12-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη. 
 Παρόντες                                               Απόντες          Παρόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Κ. Κόλβατζης    ------------------ 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου  
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Λελεκάκης  
4. Κ. Βαφείδης    
5. Α. Δελαβερίδης     
6. Θ. Τέτος    
7. Κ. Πουλασουχίδης  Απόντες Πάρεδροι 
8. Π. Καρασαββίδου  Γ. Μπαλτζής 
9. Κ. Γκαβαϊσές  Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Α. Μαρκούλης  Θ. Δεμερτζής 
11. Α. Καραντουμάνης   
12. Λ. Τάκης   
13. Ε. Παναγιωτίδης   
14. Ο. Σιδηρόπουλος 
15. Ε. Σοφιανίδης   
16. Χ. Παπαγεωργίου   
17. Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα 
18. Β. Τσίλης 
19. Γ. Χιονίδης 
20. Δ. Ζαμάνης 
21. Μ. Αδαλόγλου 
22. Π. Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 664/96 
απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Α.Μαρκούλης, 
Β.Τσίλης και Π.Αγαθαγγελίδης και 
αποχώρησαν οι κ. κ. Κ.Βαφείδης και 
Ε.Παναγιωτίδης. 
 Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 671/96 
απόφασης αποχώρησαν οι κ. κ. 
Μ.Ποτουρίδης και Β.Τσίλης. Κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αριθ. 672/96 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ. κ. Α.Δελαβερίδης, 
Ο.Σιδηρόπουλος, Γ.Χιονίδης, Δ.Ζαμάνης και 
Π.Αγαθαγγελίδης. Κατά τη συζήτηση της 
υπ’ αριθ. 677/96 απόφασης αποχώρησε ο κ. 
Ε.Σοφιανίδης. 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του Συμβουλίου την εισήγηση της επιτροπής σχετικά με την απόφαση 
του Δ.Σ για την καθιέρωση του έτους 1997 ως έτους «Βέροια η πιο καθαρή πόλη» 
που έχει ως εξής:  
 Οι άξονες στους οποίους θα κινηθεί η όλη προσπάθεια της «πιο καθαρής πόλης» 

είναι 
1. καθαριότητα - πολιτισμός 
2. καθαριότητα - ποιότητα ζωής 
3. καθαριότητα - ρύπανση 
4. καθαριότητα - εξάρτηση (ναρκωτικά κλπ) 
5. καθαριότητα - αισθητική 
6. καθαριότητα - κοινωνική ευαισθησία (άτομα με ειδικές ανάγκες κλπ) 
7. καθαριότητα - περιβάλλον 
8. καθαριότητα - αδέσποτα σκυλιά 
9. καθαριότητα - μία φιλική πόλη στους επισκέπτες 

 
 Στην ενότητα «καθαριότητα - πολιτισμός»:  

Όλες τις πολιτιστικές δράσεις του 1997 από όλα τα Νομικά Πρόσωπα του 
Δήμου (Κέντρο Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών, ΔΕΤΟΠΟΚΑ, ΔΗΠΕΘΕ) να 
έχουν σαν βασικό στόχο την ευαισθητοποίηση του πολίτη πάνω στα 
παραπάνω θέματα. 

 
 Στην ενότητα «καθαριότητα - ποιότητα ζωής»: 

1. Συνάντηση με την Αστυνομία και την Τροχαία. 
2. Να προστατευθεί το πλέγμα των πεζοδρόμων και να διαφυλαχθεί η 

ασφάλεια των πολιτών που κυκλοφορούν σε αυτούς. 
3. Κλείσιμο των τομών στην πόλη. 
4. Καμπάνια για το κυκλοφοριακό και επανεξέτασή του μετά το καλοκαίρι. 
5. Παρατηρήσεις στους ιδιοκτήτες των οπωροπωλείων και των ιχθυοπωλείων 

για τα καφάσια τους. 
6. Συνεννόηση με την Αστυνομία για το πρόβλημα των τσιγγάνων και των 

ζητιάνων. 
7. Συστάσεις στους μοτοσικλετιστές και στους ιδιοκτήτες μπαρ για την 

ηχορύπανση που δημιουργούν. 
8. Αυστηρή τήρηση του Κανονισμού λειτουργίας των πεζοδρόμων. 
9. Απομάκρυνση των χονδρεμπόρων λαχανικών από το κέντρο. 

 
 Στην ενότητα «καθαριότητα - ρύπανση»: 

1. Ερευνα και καταγραφή  των κάδων που υπάρχουν αυτή τη στιγμή και στη 
συνέχεια ορθότερη  τοποθέτησή τους. 

2. Συνεννόηση με την Δημοτική Αστυνομία για καλλίτερη αστυνόμευση. 
3. Σύσκεψη με τους ιδιοκτήτες Σούπερ-Μάρκετ, καθώς και με τους 

κρεοπώληδες, τους ιχθυοπώλες και τους μανάβηδες. 
4. Εκστρατεία ενημέρωσης μέσω του Τύπου με α) σποτάκια στους τοπικούς 

ραδιοφωνικούς σταθμούς, β) γραπτά μηνύματα σε κεντρικά σημεία της 
πόλης (ίσως μοίρασμα σακούλας απορριμμάτων) και γ) δημιουργία μικρής 
και διακριτικής αφίσας.  

5. Επαφή, ενημέρωση και συμμετοχή των μαθητών στην όλη προσπάθεια. 
6. Ειδική μέριμνα για τις διατηρητέες περιοχές. 

 
 
 



 Στην ενότητα «καθαριότητα - εξάρτηση»: 
1. Συνεργασία με την Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση, τους πολιτιστικούς, 

μορφωτικούς, αθλητικούς συλλόγους  και τους προσκόπους της πόλης. 
2. Σύσκεψη με την Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση, τον Προϊστάμενο 

Δευτεροβάθμιας, τον Διευθυντή Πρωτοβάθμιας, την ΕΛΜΕ, την ΔΟΕ και 
τους Σχολικούς Συμβούλους. 

3. Σύσκεψη με τους πολιτιστικούς, μορφωτικούς, αθλητικούς συλλόγους  και 
τους προσκόπους. 

4. Συνεργασία με την Θεραπευτική Ομάδα «ΙΘΑΚΗ». Άμεσες συναντήσεις 
των θεραπευτών της «ΙΘΑΚΗΣ»  με τους μαθητές των σχολείων, 
προκειμένου να τους μιλήσουν για τις προσωπικές τους εμπειρίες. Οι 
συναντήσεις αυτές να γίνουν σε όλα τα Λύκεια και Γυμνάσια καθώς και 
στην 5η και 6η τάξη των Δημοτικών Σχολείων. 

5. Οργάνωση  «happening» στα σχολεία της Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης 
από την θεατρική Ομάδα «ΕΚΦΡΑΣΗ» με θέματα από τα καθημερινά 
προβλήματα των νέων σήμερα με τη μορφή 10λεπτων παραστάσεων σε μη 
σχεδιασμένους χώρους. 

6. Συνεργασία της Επιτροπής με τους ιδιοκτήτες των νυχτερινών 
καταστημάτων. 

7. Διαγωνισμός αφίσας με χρηματικό βραβείο, με θέμα τα ναρκωτικά και το 
AIDS στον οποίο θα συμμετέχουν όλοι οι ενδιαφερόμενοι μαθητές. Η 
καλλίτερη αφίσα θα βραβευθεί με χρηματικό έπαθλο, θα τυπωθεί και θα 
κυκλοφορήσει στην πόλη. 

8. Περιοδεύουσα έκθεση των επιλεγμένων αφισών σε κάθε σχολείο. 
9. Ανάρτηση αφίσας στους νυχτερινούς χώρους διασκέδασης σε εμφανή 

μέρη καθώς και ολιγόλεπτες συναυλίες από τα μουσικά συγκροτήματα της 
Βέροιας στους χώρους αυτούς για μεγαλύτερη προσέγγιση των νέων. 

10.Διανομή ενός χάρακα σε όλους τους μαθητές (αντί φυλλαδίου) με 
αναγραφόμενο το ειδικό σλόγκαν πάνω σ’ αυτό. 

11.Άμεση συνεννόηση με την Αστυνομία για πιο οργανωμένη αντιμετώπιση 
του προβλήματος. 

12.Συνεργασία με το Συμβουλευτικό Κέντρο 
13.Υλοποίηση των εργαστηρίων Ερασιτεχνικής Δημιουργίας των Νέων, στα 

οποία ο μέγιστος αριθμός θα είναι 10 άτομα και όπου θα συμμετέχουν και 
θα δημιουργούν τα παιδιά. 

 
 Στην ενότητα «καθαριότητα - αισθητική»: 

1. Απομάκρυνση των διαφημιστικών πινακίδων από τα περίπτερα,  
2. Ομοιομορφία των περιπτέρων όπως τον παλιό καιρό 
3. Τα περίπτερα να έχουν ένα μόνο ψυγείο στην κατοχή τους. 
4. Απομάκρυνση των κάδων από τα ιστορικά μνημεία. 
5. Σταδιακή κατάργηση των αδειών χρήσεως πεζοδρομίου σε καταστήματα 

στο κέντρο της πόλης. 
6. Απομάκρυνση των διαφημιστικών πινακίδων από το κέντρο της πόλης. 

 
 Στην ενότητα «καθαριότητα - κοινωνική ευαισθησία»: 

1. Σε όλες τις περιπτώσεις που θα γίνεται είτε ανακατασκευή ή εξ αρχής 
κατασκευή πεζοδρομίων να ληφθεί μέριμνα για ειδικές διαβάσεις για τα 
άτομα με ειδικές ανάγκες. 

2. Να ζητηθεί από τον ΟΤΕ να τοποθετήσει σε δημόσια κτίρια ειδικά 
τηλέφωνα για τα άτομα με ειδικές ανάγκες. 



3. Σε όλα τα δημόσια ή δημοτικά κτίρια που θα κατασκευάζονται να 
λαμβάνονται υπόψη οι προδιαγραφές εξυπηρέτησης των ατόμων με ειδικές 
ανάγκες. 

4. Διαβάσεις ειδικού χρώματος έξω από τα σχολεία. 
   

 Στην ενότητα «καθαριότητα - περιβάλλον»: 
 1. Να συνεχισθεί και να βελτιωθεί η προσπάθεια ανακύκλωσης χαρτιού. 
 2. Η ανανέωση της σύμβασης με την «Οικολογική Ομάδα» να γίνει με τις 

παρακάτω μόνο προϋποθέσεις: 
 α) Συνεχίσουν την προσπάθειά τους με δικό τους όχημα και 
επιστρέψουν το δημοτικό αυτοκίνητο στην ΔΕΤΟΠΟΚΑ. 
 β) Συμμαζέψουν και καθαρίσουν τον χώρο όπου σήμερα 
τοποθετούν τα χαρτί. 
 γ) Τοποθετήσουν τους υπόλοιπους κάδους συλλογής χαρτιού που 
πήραν και υποσχέθηκαν να τοποθετήσουν στην πόλη. 

     3. Σε συνεργασία με τη Μέση και Στοιχειώδη Εκπαίδευση η εκτύπωση        
     ενός  φυλλαδίου περιβαντολλογικής ευαισθητοποίησης και η διανομή του     
     από  τους μαθητές στα σπίτια. 
    4. Υιοθεσία από τα διάφορα σχολεία πάρκων ή σημείων στην πόλη και η 
      φροντίδα των χώρων αυτών σε συνεργασία με τους μορφωτικούς,  
      πολιτιστικούς ή αθλητικούς συλλόγους που θα θελήσουν να συμμετάσχουν 
      στο πρόγραμμα.  
   5. Ειδικό σήμα για τους μαθητές των ομάδων περιβαντολλογικής 
εκπαίδευσης. 
   6. Θεσμοθέτηση χρηματικού επάλθου για τις καλλίτερες ομάδες   
                περιβαντολλογικής εκπαίδευσης. 
   7. Παρουσίαση της δουλειάς των ομάδων περιβαντολλογικής εκπαίδευσης 

      τον μήνα Μάιο και απομονή των βραβείων. 
 
 Στην ενότητα «καθαριότητα - αδέσποτα σκυλιά»: 

Να ζητηθεί από την Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση η υλοποίηση της σχετικής 
Κοινοτικής Οδηγίας για την αντιμετώπιση των αδεσπότων. 

 
 Στην ενότητα «καθαριότητα - μια φιλική πόλη»: 

1. Τοποθέτηση φωτεινών χαρτών στα κεντρικά σημεία της πόλης. 
2. Σύνταξη σχετικής μελέτης και τοποθέτηση πληροφοριακών πινακίδων 

στην πόλη. 
3. Υποβολή αιτήματος στον ΕΟΤ για την επαναλειτουργία του Γραφείου 

Τουριστικών Πληροφοριών. 
 
 Να γίνει μια μεγάλη καμπάνια με όλα τα Μ.Μ.Ε.  
 
 Να συνταχθεί προϋπολογισμός της όλης προσπάθειας και να αναζητηθούν πηγές 

χρηματοδότησης είτε από τα διάφορα Υπουργεία είτε από χορηγούς. 
 
 Να δοθεί μία συνέντευξη τύπου της Επιτροπής. 
 Και κάλεσε το Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Εχετε λάβει τα πρακτικά της επιτροπής, τις εισηγήσεις των μελών και ένα 
κείμενο των ομόφωνων αποφάσεων που κάνει η επιτροπή στο Δ.Σ. Δεν έχω να 
προσθέσω τίποτε άλλο. 
Πρόεδρος: Τα υπόλοιπα μέλη της επιτροπής έχουν να προσθέσουν τίποτε; Οχι. 
Ορίστε ερωτήσεις. 



Σιδηρόπουλος: Στον τομέα καθαριότητα αισθητική έψαξα να βρω αν 
περιλαμβάνονται στους στόχους και η αντικατάσταση του υπάρχοντος ηρώου μ’ ένα 
άλλο αισθητικά υποφερτό. Δεν είδα τίποτα και ρωτάω αν αυτό σημαίνει ότι θα 
έχουμε το σημερινό ηρώο για πολλά χρόνια. 
Κουρουζίδης: Σκοπεύετε να συμπεριλάβετε στο θέμα αυτό και το θέμα των αγροτών 
που χρησιμοποιούν για τα βυτία τους νερό. Θα γίνουν κάποια σημεία για να 
ανεφοδιάζονται με νερό; 
Δήμαρχος: Κε Σιδηρόπουλε, το θέμα της Πλ. Ωρολογίου είναι ένα πολύ σημαντικό 
σημείο της πόλης μας και χρήζει μίας εμπεριστατωμένης μελέτης που θα 
καταλαμβάνει όλο το χώρο της πλατείας, το Βήμα Αποστόλου Παύλου, το μονοπάτι 
της Β. Βεργίνας, και την οδό 16ης Μεραρχίας. Συνεπώς το θέμα του ηρώου είναι 
κομμάτι αυτής της μελέτης. Ισως στο έτος 1997 ή 1998 να φτιάξουμε μία μελέτη για 
τον χώρο αυτό συνολικά. 
 Κε Κουρουζίδη, για τους αγρότες δεν μπαίνει το θέμα εδώ μέσα. 
Ενημερωτικά ήδη το αίτημα είναι γνωστό από τους 3 συν/σμούς της πόλης, το έχω 
θέσει στην ΔΕΥΑΒ και πιθανότατα εντός των ημερών θα έχουμε λάβουμε αποφάσεις 
και γι αυτό δεν μπήκε στο πρακτικό της επιτροπής. 
Πρόεδρος: Κε Ασλάνογλου ζητάτε το λόγο σαν εκπρόσωπος της Οικολογικής 
Ομάδας Βέροιας (Ο.Ο.Β.); Αν ναι τότε θα προηγηθείτε των τοποθετήσεων. 
Ασλάνογλου Ν., εκπρόσωπος Ο.Ο.Β. : Το ότι θα συζητιόταν κάποιο θέμα που μας 
αφορά το μάθαμε από τις εφημερίδες. Προηγουμένως είπατε  κ. πρόεδρε ότι δεν θα 
ερχόταν ένα θέμα που αφορά τη Φυτειά χωρίς να είναι ενημερωμένη η κοινότητα. 
Με τον κ. Βλαζάκη - πρώην Δήμαρχο - ξεκινήσαμε αυτή την προσπάθεια μετά από 
δική του πολιτική απόφαση και δεν το μετάνιωσε κανείς ούτε η πόλη μας. Πολλοί 
από εσάς λέγατε μόνο μπράβο. Αυτό που κάναμε ήταν μία προσπάθεια προς όφελος 
της πόλης. Προείδαμε το μέλλον και φροντίσαμε να αποδεσμευτούμε λίγο από τη 
Βέροια. Ο κ. Βλαζάκης μας έδωσε 100 κάδους και φορτηγό για να μαζεύουμε το 
χαρτί. Πριν τις εκλογές συναντηθήκαμε με τους κ. κ. Χασιώτη, Παναγιωτίδη και 
Αγαθαγγελίδη και είχαμε άριστες σχέσεις. Μετά τις εκλογές δεν υπήρξε διάθεση για 
συνεργασία αλλά μία απόλυτη εχθρότητα από συγκεκριμένα άτομα του Δ.Σ χωρίς να 
ξέρουμε το γιατί. Μας λένε να παραδώσουμε το αυτ/το, αν γίνει αυτό όμως τότε θα 
σταματήσει η ανακύκλωση από εμάς. Το αυτ/το με δικές μας ενέργειες, ενώ καποιοι 
δεν το πίστευαν, το εξασφαλίσαμε με το ποσό των 450.000 δρχ. για το Δήμο. Αυτό 
είναι μία απόδειξη συνεργασίας. Εξασφαλίσαμε άλλους 200 κάδους για τη Βέροια, 
όχι για μας. Αυτοί οι κάδοι εδώ και ένα χρόνο τοποθετήθηκαν στην πόλη μας. Στην 
εισήγηση αναφέρεται ότι είμαστε υποχρεωμένοι να βάλουμε τους κάδους που 
υποσχεθήκαμε. Λυπούμαστε που κανείς δε ρώτησε γιατί κάποιοι μας κάψανε το 
αυτ/το. 
 Εχουν κλαπεί 22-23 κάδοι, δικοί μας. Ρώτησε κανείς; Οχι. Εχουν καεί κάδοι, 
έχουν καταστραφεί, ρώτησε κανείς; Οχι. Ποτέ δεν ασχοληθήκατε μ’ αυτή την 
πρωτοποριακή προσπάθεια σ’ όλη την Ελλάδα. Είμαστε απόντες από το θέμα που 
συζητάτε ενώ ο υποφαινόμενος είναι εκπρόσωπος όλων των περιβαλλοντικών 
οργανώσεων της Ελλάδας για τη διαχείρηση απορριμμάτων και την ανακύκλωση στο 
υπουργείο περιβάλλοντος. Το όπλο μας είναι μόνο η γνώση και η θέληση να 
συνεχίσουμε και δεν πρόκειται να σταματήσουμε με τίποτε. Λυπούμαστε που χάνει η 
Βέροια γιατί με τη συνεργασία τα πράγματα θα πήγαιναν απίθανα καλύτερα. 
 Στα έγγραφα αναφέρεται ότι το πρόγραμμα της ανακύκλωσης το κάνει η 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ, η Ο.Ο.Β. δεν αναφέρεται πουθενά. Γιατί; Σε έγγραφο του Δήμου προς 
κάποιο υπουργείο αναφέρεται ότι στο Δήμο λειτουργεί και γραφείο ανακύκλωσης. 
Υπάρχει τέτοιο γραφείο και δεν το ξέρουμε εμείς που ασχολούμαστε μ’ αυτήν; 
Επίσης αναφέρεται ότι λειτουργεί γραφείο υγιειονομικής ταφής απορριμμάτων. 
Ρωτάω τους υπευθύνους, ξέρουν τι είναι υγιειονομική ταφή απορριμμάτων; Ο Δήμος 



της Βέροιας και ο νομός ολόκληρος δεν έχει καμία σχέση μ’ αυτό. Γνωρίζετε κ. 
Ποτουρίδη, αντιδήμαρχε καθαριότητας, τι είναι αυτό;....  
Πρόεδρος: Παρακαλώ να διατηρήσετε το επίπεδο της τοποθέτησής σας διότι είστε 
και επιθετικός και αιχμηρός προς τα μέλη του Δ.Σ και δεν θα το επιτρέψω. 
Ασλάνογλου Ν.: Ενα όνομα ανάφερα για να με απαντήσει. Αυτή η αντιπαλότητα και 
η απόλυτη εχθρότητα, ρωτάω, προς τί;  Φέραμε 15 εκ. στο Δήμο, το ξέρετε αυτό; Η 
Ο.Ο.Β. τα έφερε για να συνεχίσουμε στο γυαλί και για να κάνουμε κι άλλα 
πράγματα. Δεν τα είδε κανείς αυτά τα χρήματα. Υπολογίστε τι ποσό κόστισε η 
περιβαλλοντική εκπαίδευση κ. Τέτο που δυόμισι - τρία χρόνια τώρα.... 
Πρόεδρος: Κε Ασλάνογλου δεν είναι δυνατόν να κάνετε προσωπικές αναφορές στα 
μέλη του Δ.Σ. 
Ασλάνογλου: Μιλώ σε ανθρώπους που γνωρίζω κ. πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Δεν επιτρέπεται ν’ αναφέρεστε προσωπικά στα μέλη του Δ.Σ. 
Ολοκληρώστε τις σκέψεις γιατί έχουμε ξεπεράσει το χρόνο. 
Ασλάνογλου: Θα θέλαμε να αναλογιστείτε το πόσο κέρδισε ο Δήμος από τους 600 
τόνους χαρτί που μαζέψαμε αυτό το διάστημα. Πάντως ένας χάνει, ο Δήμος της 
Βέροιας. 
Δήμαρχος: Θα υποβαθμίσουμε το θέμα αν κεντράρουμε τη συζήτηση σ’ αυτό το 
ζήτημα. Ομως θεωρώ απαραίτητο ν’ απαντήσω σε μερικά ζητήματα που μπήκαν. 
 Δεν είναι τυχαίο ότι ο πρόεδρος του Δ.Σ έδωσε αυτές τις απόψεις στον τύπο 
και στα μέλη του Δ.Σ. Απαραίτητη προϋπόθεση για να συζητήσουμε είναι να είστε 
συνεπείς σ’ αυτά που συμφωνήσατε με το Δ.Σ και συνυπογράψατε με το Δ.Σ της 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Το Δ.Σ του 1995 έκανε παραχωρήσεις για να σας βοηθήσει που 
ξεπερνούσανε πολλές φορές τα όρια της νομιμότητας. Για να έχουμε την ελάχιστη 
κάλυψη για ότι συνέβαινε σας βάλαμε κάποιες προϋποθέσεις για να μην έχει ευθύνη 
κανένας από το Δήμο, το Δ.Σ ή το Δ.Σ της ΔΕΥΑΒ. Τη συλλογή χαρτιού, αν θέλετε 
να την ονομάσουμε ανακύκλωση, δεν είστε οι πρώτοι που την κάνετε για 
επαγγελματικούς λόγους. Το κάνανε πριν από εσάς κι άλλοι κι όμως το Δ.Σ είπε ότι 
από όλους θα βοηθήσει την Ο.Ο.Β. αλλά με κάποιες προϋποθέσεις. Να δίνετε κάθε 
μήνα λογ/σμό..... 
Ασλάνογλου: Ποιός μας το ζήτησε αυτό; 
Δήμαρχος: Ησασταν υποχρεωμένοι να το κάνετε. Να πληρώνετε τα ένσημά σας. Σας 
είπαμε ότι δεν επιτρέπεται να βγαίνετε από την πόλη, το βράδυ θα πηγαίνει το αυτ/το 
στο γκαράζ γιατί είναι περιουσία του Δήμου. 
Ασλάνογλου: .... 
Πρόεδρος: Σας παρακαλώ κ. Ασλάνογλου μην διακόπτετε. 
Δήμαρχος: Δεν είναι δικοί σας οι κάδοι. Είναι περιουσία σας;.... 
Ασλάνογλου: Ασφαλώς, 100% είναι δικοί μας. 
Πρόεδρος: Σας προειδοποιώ ότι σε περίπτωση που ξαναδιακόψετε θα ζητήσω να σας 
αποβάλλουν από την αίθουσα. Δεν έχετε δικαίωμα να διακόπτετε τη συνεδρίαση του 
Δ.Σ.. Ουδείς έχει αυτό το δικαίωμα. Ουδείς. 
Ασλάνογλου: Μα ψεύδεται ο Δήμαρχος γιατί δεν γνωρίζει. 
Δήμαρχος: Δεν ήταν εύκολο για την επιτροπή να εισηγηθεί στο Δ.Σ μία αλλαγή 
πορείας σε μία προηγούμενη απόφαση. Αλλά είχατε όλα τα δεδομένα. Ο πρόεδρος 
της ΔΕΤΟΠΟΚΑ με πληροφόρησε το Νοέμβριο, δύο μήνες πριν τη λήξη της 
συμφωνίας που είχαμε υπογράψει, ουδείς από τους όρους δεν τηρήθηκε. Αυτή η 
κατάσταση δεν μπορεί να συνεχιστεί γιατί ουσιαστικά αυτή οδηγεί στην 
επαγγελματικοποίηση μιάς ορισμένης διαδικασίας. Δεν είπαμε να διακόψουμε τη 
συνεργασία, αλλά έχουμε υποχρέωση απέναντι στους δημότες κάποια πράγματα, που 
κοντεύουνε να γίνουν σκάνδαλο, εμείς θα βάλουμε φρένο. Να συνεργαστούμε εκεί 
που μπορούμε να συνεργαστούμε. Αυτή ήταν η πρότασή μας κ. Ασλάνογλου. Δεν 



μπορεί το αυτ/το τις Κυριακές να χρησιμοποιείται για ιδιωτικούς λόγους ή για 
οτιδήποτε.... 
Ασλάνογλου: Ανακαλέστε, πέστε μου μια φορά που ήταν για ιδιωτικούς λόγους... 
Πρόεδρος: Κε Ασλάνογλου, σας παρακαλώ. 
Δήμαρχος: Το βράδυ έπρεπε να πηγαίνει το αυτ/το στο γκαράζ του Δήμου..... 
Ασλάνογλου: Υπάρχουν.... 
Πρόεδρος: Δεν μπορεί να συνεχιστεί αυτό. Θα παρακαλούσα να περάσετε λίγο έξω 
να ηρεμήσετε.... 
Ασλάνογλου: Ηρεμος είμαι κ. πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Δεν μπορεί να συνεχιστεί αυτό. Ο κ. Δήμαρχος έχει το δικαίωμα να πει 
ότι θέλει όπως έχετε και σεις το δικαίωμα αυτό, έστω κι αν με κάποιο τρόπο 
προσβάλλετε το Δ.Σ. Δεν θα επιτρέψω να συνεχίσετε να το κάνετε γι αυτό θα σας 
παρακαλούσα να περάσετε έξω. 
Ασλάνογλου: Ασφαλώς και δεν θα περάσω έξω. Ο Δήμαρχος δεν γνωρίζει... 
Πρόεδρος: Δεν έχετε καταλάβει σε ποιά αίθουσα βρίσκεσθε. Ακούστε με λοιπόν, δεν 
θα σας επιτρέψω να συνεχίσετε να προσβάλλετε το Δ.Σ. Σας αποβάλλω από την 
αίθουσα και έχετε υποχρέωση να το κάνετε. 
Ασλάνογλου: Δεν βγαίνω από την αίθουσα. 
Πρόεδρος: Διακόπτετε η συνεδρίαση για 5 λεπτά κ. συνάδελφοι. Θα αποχωρίσει ο κ. 
Ασλάνογλου κι αν δεν υποχωρήσει να επιληφθεί το αστυνομικό τμήμα. 
.....................................................................................................................................
.. 
 Στο σημείο αυτό διακόπηκε η συνεδρίαση του Δ.Σ  λόγω της συμπεριφοράς 
του κ. Ν.Ασλάνογλου, μέλους της Ο.Ο.Β. 
.....................................................................................................................................
.. 
 Στη συνέχεια  ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της διακοπείσας συνεδρίασης. 
Δήμαρχος: Θα αρχίσουμε να φοβόμαστε να τοποθετούμαστε και δημόσια για 
πράγματα που αφορούν την πόλη. Ο Δήμος και το Δ.Σ πάντα είναι ανοικτός σε κάθε 
πολίτη. 
 Κάναμε μία συζήτηση το 1995 εδώ για την προγραμματική σύμβαση και 
ήμουν απ’ αυτούς που είχα στηρίξει την άποψη να γίνει αυτή η συμφωνία με την 
Ο.Ο.Β. σε μία προοπτική και έναν στόχο να ευαισθητοποιήσουμε τα νέα παιδιά προς 
αυτή την κατεύθυνση. Τους δώσαμε και εκπομπή στο διαδημοτικό ραδιόφωνο και 
κατάντησε το Δ.Σ να προπηλακίζεται από το ραδιόφωνο. Κάποια στιγμή λες μέχρι 
εδώ. Πληροφορούμαι από τον κ. Χιονίδη τώρα ότι ενώ ο κ. Ασλάνογλου εργάζεται 
στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ δεν καταβάλλει το αντίτιμο των ενσήμων στο ΙΚΑ. Υπάρχουν και 
επιδόσεις για τις οφειλές που υπάρχουν. Οι κάδοι είναι του Δήμου, αγοράσθηκαν με 
δημόσια χρήματα και δεν αγοράστηκαν από κανέναν. Δεν ξέρω με ποιόν τρόπο 
εκταμιεύθηκαν αλλά από τη σύμβαση ήταν υποχρεωμένοι να τοποθετήσουν αυτούς 
τους κάδους. Δεύτερο, αν δεν έχουν πρόθεση συνεργασίας αύριο κι όλας πρέπει να 
παραδοθεί το αυτ/το στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Τρίτον, να καταβληθούν οι οφειλές απέναντι 
στην επιχείρηση. Το Δ.Σ της ΔΕΤΟΠΟΚΑ πρέπει στην αμέσως επόμενη συνεδρίασή 
του να φέρει το θέμα κι αν υπάρχει εθελούσια καταβολή να κινηθεί η διαδικασία για 
την καταβολή των οφειλομένων στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ. 
Παναγιωτίδης: Εγώ κ. πρόεδρε αν ο ίδιος ο υπουργός δημόσιας διοίκησης έρθει εδώ 
και αποκαλέσει το Δήμαρχο και τους δημ. συμβούλους ψεύτες και θα τον 
καταγγείλω και θα φύγω από την αίθουσα. Το αν έχει δίκιο ή όχι μπορεί να πάει στις 
επιτροπές και να το ξεκαθαρίσει. Σ’ αυτά που λέει όμως ο Δήμαρχος, έτσι είναι. Δεν 
αποτελεί τιμή για τον κ. Ασλάνογλου που έρχεται εδώ κάθε δύο χρόνια. Επρεπε να 
είναι κάθε 2-3 μήνες εδώ και να κάνει προτάσεις. Πράγματι κουβέντιασα 



προεκλογικά μαζί τους διότι πίστευα ότι οι ιδέες τους θα μας ήταν χρήσιμες για το 
Δήμο και ιδιαίτερα για την προστασία του περιβάλλοντος. 
 Η συνοψισμένη πρόταση της επιτροπής πράγματι είναι πολύ ωραία, δεν ξέρω 
όμως κατά πόσο αυτό μπορεί να εφαρμοστεί. Ενα μέρος απ’ αυτά να γίνουν θ’ 
αποτελέσουν για την περιοχή την απαρχή να εισέλθει η Βέροια στον χώρο που 
στοχεύουμε. 
 Θα ήθελα να σταθώ στο θέμα των ναρκωτικών. Από τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ κάναμε 
κάποτε κάποιες προσπάθειες να εντοπίσουμε την κατάσταση αλλά δυστυχώς πέσαμε 
σε πλάνη οικτράν. Η νεολαία είναι η χρυσή ελπίδα αυτού του έθνους και δυστυχώς 
οι επιτήδειοι προσπαθούν να τη διαβρώσουν, σε μεγάλο βαθμό ξεκινώντας από τους 
μαθητές. Θα είναι λυπηρό. 
 Εχουμε εφησυχάσει και κάπου δεν αντισκεκόμαστε απέναντι σ’ αυτό το 
φαινόμενο. Δεν αντιστέκεται ακόμη και η ίδια η αστυνομία, που καταγγελίες δεν 
τολμά να τις ερευνήσει και να πιάσει αυτά τα άτομα. Αυτό συμβαίνει διότι φοβούνται 
τις καταγγελίες των «Νονών» ότι θα κάνουν κάποιο κακό στην οικογένειά τους κ.λ.π. 
Εάν τώρα δεν πάρουμε μία απόφαση, μαζί με όλους τους φορείς, να βρούμε τρόπους 
αντιμετώπισης, πολύ φοβάμαι ότι η Βέροια θα θρηνεί νέους όπως συμβαίνει στην 
Αθήνα. 
 Πιστεύω ότι θα πρέπει να γίνει μία ειδική αστυνομία - SECURITY - η οποία 
να έχει ένα άτομο σε όλα τα σχολεία απέξω, και να έχει το δικαίωμα να μπαίνει στα 
νυκτερινά κέντρα για να παρακολουθεί τους χώρους αυτούς. Να δίδει λόγο, για όλη 
την κατάσταση, απευθείας στο Δήμαρχο ο οποίος θα αποτελεί την πυραμίδα μιάς 
επιτροπής με την αστυνομία και τους άλλους φορείς για να δραστηριοποιηθεί η 
πρόληψη, η καταστολή και το συμμάζεμα αυτών των πανάθλιων ανθρώπων. Τα 
χρήματα μπορούν να βρεθούν από τη χρέωση μέσω της ΔΕΗ σε κάθε ωρολόϊ με το 
ποσό των 500 δρχ. Η επιλογή αυτού του προσωπικού να είναι τέτοια που να 
μπορέσουν να ανταποκριθούν σ’ αυτό το σκοπό. Να καταπολεμήσουμε το δυνατόν 
γρηγορότερα αυτό το φαινόμενο. 
Ποτουρίδης: Καταθέτω την ταχύτητα που συνεδρίασε η επιτροπή καθώς και το 
γεγονός ότι ήταν πάντα εν απαρτία. Ηταν ότι το αξιολογότερο ψήφισε το Δ.Σ. 
Εχουμε παραλείψει κάτι που έχει σχέση με τις οικοδομικές εργασίες. Τα λεγόμενα 
γιαπιά που είναι σημεία που έχουμε ρίψη μπαζών και σκουπιδιών και ρυπαίνουν 
αφάνταστα την πόλη. Επεξεργαζόμαστε τον οικοδομικό κανονισμό και θάρθει πολύ 
σύντομα πρόταση για τροπ/ση του κανονισμού καθ/τας όταν θα προβλέπεται το τι θα 
γίνεται σ’ αυτές τις περιπτώσεις. Βασική προϋπόθεση επιτυχίας είναι η συμμετοχή 
όλων των φορέων, των Μ.Μ.Ε., των μαθητών και η ευαισθητοποίηση του καθένα 
μας. 
 Τα Μ.Μ.Ε. αυτές τις ημέρες το έχουν κάνει αυτό το ζήτημα προσωπικό τους 
θέμα και πρέπει να τους συγχαρούμε. Ομως υπάρχουν και οι εξαιρέσεις που είναι 
από φυλλάδια που βγαίνουν και θέλουν να λέγονται εφημερίδες. Δεν σέβονται 
πρόσωπα και θεσμούς. Τον αντιδήμαρχο καθ/τας τον αποτελούν αντιδήμαρχο των 
σκουπιδιών και προφανώς θα εννοούν τα σκουπίδια που οι ίδιοι παράγουν. Δεν 
μπορεί να υπάρχουν σύμβουλοι που εδώ να είναι ομοτράπεζοι και να γράφουν για 
την εφημερίδα τους ή να προκαλούν ερωτήσεις για να γεμίσουν τις σελίδες των 
εφημερίδων τους. Αυτό είναι ένα ζήτημα που πρέπει κάποιοι να το δουν. 
 Για την ανακύκλωση, υπάρχουν παράπονα ότι τα σημεία συγκέντρωσης των 
χαρτιών έχουν γίνει εστία ποντικιών και καταλαβαίνετε την ανησυχία των γειτόνων. 
Ζήτησα από τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ να κάνει μία επαφή όμως εκδηλώθηκε η αδυναμία της 
για το πόσο μπορεί να έχει επαφή με την Ο.Ο.Β. Πρέπει να απομακρυνθούν τάχιστα 
γιατί είναι και εστία για πυρκαγιά. 



 Οι κάδοι είναι του Δήμου Βέροιας και δεν έχει κανείς το δικαίωμα να τους 
πάρει. Η διαδικασία παραχώρησης κάδων από το ΥΠΕΧΩΔΕ στην Ο.Ο.Β. πρέπει να 
ελεγχθεί για να δούμε κατά πόσο αυτοί μπορεί να θεωρούνται ιδιωτικοί κάδοι. 
Χιονίδης: Για τα ναρκωτικά, συμφωνώ ότι είναι προς εξέταση η σωστή πρόταση του 
κ. Παναγιωτίδη. Για όσα συνέβησαν σήμερα είμαι πολύ στεναχωρημένος διότι τον κ. 
Ασλάνογλου τον ξέρω πολλά χρόνια, όχι σε προεκλογική περίοδο, και γνωρίζω ότι 
είναι ολίγον τι νευρώδης αλλά σήμερα ήταν ολίγο υβριστής. Δεν ξέρω αν πρέπει να 
εξαφανίσω και το ολίγον. Επειδή είμαι μέλος της ΔΕΤΟΠΟΚΑ και λείπει ο πρόεδρος 
είμαι υποχρεωμένος να πω ότι δεν εξεπλήρωσε η Ο.Ο.Β. τις υποχρεώσεις που είχε, 
βάσει του συμφωνητικού που υπήρχε και είμαστε μεταξύ της εξωδίκου, του 
συστημένου γράμματος και τελικά κάναμε δύο συστημένες επιστολές. Μετά τις 
οχλήσεις κατεβλήθει ένα μέρος των χρημάτων. Γιατί πρέπει εγώ σαν δημ. σύμβουλος 
να υφίσταμαι καθύβριση διότι ούτε αυτό το ημιτελές συμφωνητικό εξετελέσθει. Είχα 
την εντύπωση ότι δεν θα εισήρχετο το θέμα έτσι πλαγίως αλλά θα έλεγε λύση της 
συμβάσεως εφόσον δεν τηρούνται οι όροι. Δεν πρόκειται για φιλίες αλλά περί 
εκτελέσεως εντολής δημοτών. Ετσι είχαμε καταλήξει σαν ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Μπορεί το 
αυτ/το να κινείται και κάπου αλλού τη στιγμή που είπε ο κ. Ασλάνογλου ότι έλαβαν 
την φροντίδα τους και υποννοούσε αν κατάλαβα καλά ότι κάνω την ίδια δουλειά και 
σε άλλες περιοχές.  
 Σ’ αυτήν την αίθουσα είμαι εξ’ εκείνων που δεν γυρεύω Θερμοπύλες αλλά αν 
χρειαστεί εκ του καθήκοντος της επιζητώ. 
Παπαγεωργίου: Συγχαίρω την επιτροπή για την αναλυτική επισκόπηση του θέματος 
και τις προτάσεις που παρουσιάζονται και οι οποίες δείχνουν ότι έγινε μία 
συστηματική δουλειά που θα έχει κάποιες ουσιαστικές βελτιώσεις για την 
καθαριότητα στην πόλη μας. Σ’ αυτή τη φάση αυτές οι προτάσεις δεν φθάνουν για να 
γίνει η Βέροια μία πολύ καθαρή πόλη. Θέλω να ελπίζω όμως ότι θα γίνει πιο καθαρή 
απ’ ότι είναι σήμερα. 
 Για τα ναρκωτικά, επειδή το θέμα είναι κολοσσιαίο θα έπρεπε να αποτελέσει 
σημείο αναφοράς μιας ειδικής επιτροπής. Εξετάζοντάς το εν μέρει υποβαθμίζετε 
διότι κλείνει η σφαιρική αντιμετώπιση του όλου ζητήματος. 
 Υπάρχουν αρκετές προτάσεις που ορισμένες εμπλουτίζουν το εν γένει 
κείμενο διότι η καθημερινή ζωή έχει αποδείξει ότι μηδαμινή ή καμμία συμβολή δεν 
έχουν στην υπόθεση καθ/τας. 
 Για το κυκλοφοριακό, δεν ήταν ανάγκη να υπάρξει μόνο η σκέψη των μελών 
της επιτροπής για την καθ/τα προκειμένου να επανεξετάσουμε το ζήτημα από το 
επόμενο καλοκαίρι. 
 Για το ζήτημα με την Ο.Ο.Β., είναι θλιβερό το ότι δεν είχαμε την 
απαιτούμενη κατανόηση και συννενόηση και οδηγήσαμε τα πράγματα σε εξάψεις και 
σε διαπληκτισμούς που μας προσβάλλουν όλους χωρίς να υπάρχει σοβαρός λόγος. 
Πιστεύω ότι δεν υπήρχε δόλος από πλευράς της ομάδας, ίσως να υπήρχε αμέλεια. 
Δεν μας τιμά το γεγονός ότι δύο χρόνια μετά θυμηθήκαμε τις δικές μας ευθύνες. 
Επρεπε αυτά τα ζητήματα με κατανόηση και με καλή διάθεση εάν θέλαμε να 
συνεχιστεί αυτή η συνεργασία, να λυθούν στο χρόνο που έπρεπε να είχαν λυθεί. Εχω 
ακούσει ότι έχουν δοθεί κάποια χρήματα στο Δήμο από την Ο.Ο.Β., θα ήθελα αυτό 
να διευκρινιστεί. 
Αγαθαγγελίδης: Η επιτροπή πράγματι δούλεψε και έκανε καλή δουλειά. Στη λογική 
της επιτροπής όμως ήταν να ενταχθούν μέτρα που δεν έχουν σοβαρό οικονομικό 
αντικείμενο.  Λείπουν αντικείμενα που για να υλοποιηθούν πρέπει να υπάρχουν 
χρήματα. Δεν φτάνει να γίνεται προσπάθεια μόνο με το φιλότιμο των δημοτών, 
χρειάζονται και χρήματα. Αυτή τη δουλειά μπορώ να τη δω μόνο σαν αφετηρία της 
προσπάθειας για τον ευπρεπισμό της πόλης. Πρέπει να ξεκινήσει αυτή η προσπάθεια 
και πρέπει να είμαστε όλοι κοντά. 



 Πρέπει να ενεργοποιηθεί η σχετική διάταξη που απαγορεύει μπάζα ή 
αμμοχάλικα για οικοδομικές εργασίες να ξεφορτώνονται όπου νάναι. Επίσης 
ενεργοποίηση της διάταξης του Γ.Ο.Κ. και του κτιριοδομικού που επιβάλλει στους 
ιδιοκτήτες ή τους κατασκευαστές να τελειώνουν στα 6 χρόνια από την έκδοση της 
άδειας το κέλυφος της οικοδομής δηλ. σουβάντισμα και βάψιμο. Υπάρχει η διάταξη 
αυτή και ποτέ δεν εφαρμόστηκε. 
 Απαγορεύεται επίσης η διέλευση φορτηγών αυτ/των μέσα από την πόλη και 
ειδικά αυτών που μεταφέρουν αμμοχάλικα ή άχυρα, δεν σκεπάζουν ποτέ τα υλικά 
που μεταφέρουν. Δεν είναι στην κατεύθυνση των τροχονόμων αυτό. Η δουλειά τους 
έχει εξαντληθεί στις παραβάσεις στάθμευσης. Χρειάζονται λοιπόν χρήματα για να 
γίνουν προσλήψεις για να επιβλέπουν όλες τις δραστηριότητες της κοινωνικής ζωής 
στην πόλη. Αν γίνεται να βοηθήσουμε και εμείς μ’ έγγραφά μας στο υπουργείο για 
να ενισχυθεί το προσωπικό των υπηρεσιών αυτών. 
 Υπάρχει συγκέντρωση των κάδων σε δημόσια κτίρια, εκκλησίες κ.λ.π. Πρέπει 
λοιπόν αυτό να λυθεί. Πιστεύω ότι υπάρχει τρόπος να υπάρχει πρόβλεψη ώστε να 
κάνει κάθε πολυόροφη οικοδομή τουλάχιστον έναν χώρο μπροστά στην οικοδομή 
για να τοποθετούνται κάδοι σε ειδικό χώρο αποκλειστικά για την οικοδομή και όχι 
να διώχνει ο καθένας τους κάδους από την οικοδομή τους. Αυτό μπορεί να 
προβλεφθεί και στην οικοδομική άδεια. 
 Δεν υπάρχει επίσης χάρτης της Βέροιας εδώ και χρόνια. Πιστεύω ότι ο πλέον 
αρμόδιος είναι ο Δήμος. Χρειάζεται ένας χάρτης και για μας τους ίδιους. 
 Δεν θίγονται ζητήματα όπως π.χ. τα εκκοκιστήρια. Ενα σοβαρό ζήτημα για τη 
ρύπανση του περιβάλλοντος. 
 Ποτέ δεν γίνεται επίβλεψη στις παραλαβές από το πολεοδομικό σε ζητήματα 
όπως π.χ. για τις συντηρήσεις των καυστήρων, τις θερμομονώσεις κ.λ.π. 
 Για την Ο.Ο.Β., κατά τη γνώμη μου στην ενότητα καθ/τα - περιβάλλον που 
αναφέρεται στην παρ. 2 η ανανέωση της σύμβασης με την Ο.Ο.Β. νομίζω ότι δεν 
είναι αντικείμενο του σημερινού συμβουλίου. Υποθέτω ότι θα έρθει θέμα ανανέωσης 
της σύμβασης και θα πρέπει να συζητηθούν όλα εκεί. Το μόνο που λείπει από τις 
τοποθετήσεις του Δημάρχου και του κ. Ασλάνογλου που άκουσα ήταν το 
περιβάλλον. Δεν μ’ ενδιαφέρει αν θα δίνει το 5 ή το 15% στο Δήμο, πρέπει να 
υπάρχει κέρδος. Αν είναι να μπαίνουν «μέσα» τότε γιατί να το κάνουν; 
Κουρουζίδης: Για την Ο.Ο.Β. , ήμουνα ίσως από τους λίγους που διαφώνησα για τη 
σύμβαση. Σήμερα πιστεύω ότι δικαιώνομαι χωρίς αυτό να το ήθελα. Είχαμε 
καλύτερη προσφορά που αν θυμάμαι ήταν από Γιαννιτσά και δίνανε γύρω στα 20 εκ. 
στο Δήμο. Την επομένη της σύμβασης μέσα από το διαδημοτικό ραδιόφωνο 
ακούστηκαν κουβέντες και αναφέρθηκαν έμμεσα ονόματα δημοτικών συμβούλων 
που είχαν διαφωνίσει ή είχαν διαφορετική άποψη. Δεν μ’ ενδιαφέρει το τι θα πουν 
για το όνομά μου. Σύμβαση με Οικολογική Ομάδα δεν πρέπει να υπάρχει. Αυτή τη 
στιγμή εργάζονται τέσσερα άτομα και θα πρέπει να κάνουν αυτοί μία σύμβαση με το 
Δήμο ή τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ και να μη βάζουν την Ο.Ο.Β στη μέση, διότι θα έρθουν 
σύλλογοι και θα μας πουν ότι: είμαστε μεγαλύτερη ομάδα εμείς. Οι υποχρεώσεις που 
έχουν να πληρωθούν, αλλιώς να κινηθεί η διαδικασία για να τα πληρώσουν. Αν 
θέλουμε να το δούμε το θέμα πρέπει να καταλήξουμε έτσι όπως έχω αναφέρει. 
Δήμαρχος: Ο κ. Παναγιωτίδης έθιξε το ζήτημα των ναρκωτικών και την έκταση που 
μπορεί να έχει ιδιαίτερα στη νέα γενιά. Δυστυχώς κάποια πράγματα δεν μπορούν να 
λέγονται δημόσια αν δεν υπάρχουν αποδείξεις. Θα καλέσω τους αρχηγούς των 3 
παρατάξεων μαζί με την επιτροπή και τους διοικητές της αστυνομίας για να 
ενημερωθούμε. 
 Κε Παπαγεωργίου, οι επισημάνσεις σας για την Ο.Ο.Β ήταν ατυχείς. Δεν 
μπορεί να συμβιβάζουμε ασυμβίβαστα πράγματα. Ούτε υπάρχει θεσμοθετημένος 
διάλογος μεταξύ ενός θεσμού και μεμονομένων ατόμων που δεν είναι συνεπής σ’ 



αυτά που συνυπέγραψαν. Κάναμε και αστική εταιρεία για να μπορέσουν να 
συμβληθούν με το Δήμο. 
 Το ίδιο ισχύει και με την παρατήρηση του κ. Αγαθαγγελίδη για την ανανέωση 
της σύμβασης. Απ’ ότι μας είπε ο κ. Χιονίδης η ΔΕΤΟΠΟΚΑ αποφάσισε να 
καταγγείλλει τη σύμβαση αύριο κι όλας και ν’ αποδώσουν αύριο κιόλας το αυτ/το 
και όλα τα περιουσιακά στοιχεία που ανήκουν στο δημόσιο και που δεν είναι δικά 
τους. Εάν υπάρχει τέτοιο ζήτημα δεν θα το φέρει οίκοθεν ο Δήμος, εμείς θα έχουμε 
μία απόφαση αν γίνει δεκτή η εισήγηση, που θα προδιογράφει πιθανά όρους 
συνεργασίας. Αν υπάρχει δυνατότητα για συνεργασία καταθέτουν αίτηση και τη 
συζητάμε ειδάλλως δεν έχει αντικείμενο συζήτησης. 
 Συζητώ ότι η εισήγηση της επιτροπής θα πρέπει να ληφθεί ως αφετηρία μιάς 
συνολικής προσπάθειας. Το πόσο θα πετύχουμε εξαρτάται από το δείκτη του πόσο 
αυτή η κοινωνία θα κάνει αυτό το πράγμα υπόθεσή της. Είναι πολύ σημαντικό να 
διαμορφώσεις συνείδηση σε 100 έστω ανθρώπους και θα ήμουν ευχαριστημένος αν 
το πετυχαίναμε. 
 Είναι σωστές οι παρατηρήσεις για τις νταλίκες που περνούνε μέσα από την 
πόλη, την ενεργοποίηση του κτιριοδομικού κανονισμού για την ολοκλήρωση των 
οικοδομικών εργασιών και θα μας απασχολήσει καθώς και της κατασκευής χώρου 
στις οικοδομές, όπου θα μπαίνουν οι κάδοι. Εχουμε πόλεμο καθημερινά για τους 
κάδους. 
 Ηταν πολύ καλό το πολεοδομικό γραφείο να μπορεί να ελέγχει και την 
ποιότητα λειτουργίας των καυστήρων και τις θερμομονώσεις. Δεν υπάρχει δυστυχώς 
προσωπικό. Το γεγονός ότι είναι λίγες οι απολαβές τους κάνουν να θέλουν να 
φύγουν ακόμη και αυτοί που εργάζονται. 
 Για τις βιομηχανίες η επιτροπή αξ/σης είναι στη διαδικασία επιλογής της 
μελετητικής ομάδας ή γραφείου που θ’ αναλάβει την προκήρυξη που κάναμε γι 
αναθεώρηση του Γενικού πολεοδομικού και του σχ. πόλης εκεί έγκειται για 
συζήτηση και το θέμα του βιομηχανικού πάρκου. Δεν μπορούμε να μετακινήσουμε 
δύο μεγάλες μονάδες ( Καζαντζίδη και Οικονομίδη) χωρίς να τους υποδείξουμε που 
να πάνε. Εμείς δεν θέλουμε ούτε να είναι μέσα στην πόλη, ούτε να πάνε στα 
Γιαννιτσά. Οι χρήσεις γης θα είναι το κεντρικότερο στην αναθεώρηση του 
πολεοδομικού. 
 Για το χάρτη της Βέροιας, έχει βρεθεί ο χορηγός και είναι εύκολο να τον 
σχεδιάσει κανείς. Προσπαθούμε να κάνουμε κάτι πιο φιλόδοξο. Να περάσουμε στο 
Ωτοκάντ όλη την πόλη για να έχουμε πολλαπλές χρήσεις. 
 Η λειτουργία της επιτροπής δεν περατώνεται σήμερα αλλά έχει πολλά 
πράγματα να συνεχίσει να δουλεύει για να υλοποιήσει αυτούς που φαίνονται 
τηλεγραφικοί στόχοι και θέλω να ευχαριστήσω όλα τα μέλη της επιτροπής διότι 
δουλέψανε ο καθένας χωριστά και είχαμε εξαντλητικές συνεδριάσεις. Ευχαριστώ 
ιδιαίτερα και τα ΜΜΕ που στήριξαν αυτή την προσπάθεια που χωρίς την στήριξή 
τους δεν μπορεί να ευωδοθεί τίποτε. 
Πρόεδρος: Θα μπορούσαμε να συμφωνήσουμε στις επιμέρους παρατηρήσεις που 
έγιναν και τις προτάσεις με δεδομένο ότι η επιτροπή συνεχίζει το έργο της. Εισάγω 
το θέμα σε ψηφοφορία ως έγκριση των προτάσεων της επιτροπής και 
διερμηνεύοντας τα αισθήματα του σώματος ότι αυτές οι ενημερώσεις και οι 
συζητήσεις στο Δ.Σ θα είναι συνεχείς από την πλευρά της επιτροπής για να υπάρχουν 
και οι αντίστοιχες πρωτοβουλίες.  Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της επιτροπής 
και τις επιμέρους προσθήκες των συναδέλφων όπως αυτές καταγράφηκαν και όσες 
θα υπάρχουν στο μέλλον, για να μπούμε σε ψηφοφορία; 
Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 



1. - Την εισήγηση της επιτροπής σχετικά με την απόφαση του Δ.Σ για την καθιέρωση 
του έτους 1997 ως έτους «Βέροια η πιο καθαρή πόλη». 
2. - Οτι προκειμένου να γίνει η πόλη μας η πιο «καθαρή» της Ελλάδας πρέπει να 
εγκριθούν οι προτάσεις της παραπάνω επιτροπής καθώς και ο προϋπολογισμός 
εξόδων που θα απαιτηθεί για την υλοποίηση της παραπάνω προσπάθειας. 
3. - Τις επιμέρους προτάσεις των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
στις τοποθετήσεις τους. 
4. - Τις προτάσεις του Δημάρχου. 
5. - Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

 Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 Εγκρίνει τις προτάσεις της επιτροπής σχετικά με την απόφαση του Δ.Σ για 
την καθιέρωση του έτους 1997 ως έτους «Βέροια η πιο καθαρή πόλη»  της Ελλάδας, 
όπως αυτές συμπληρώθηκαν με τις επιμέρους προτάσεις του Δημάρχου και των 
δημοτικών συμβούλων, ως εξής: 
  Οι άξονες στους οποίους θα κινηθεί η όλη προσπάθεια της «πιο καθαρής πόλης» 

είναι 
 Α. καθαριότητα - πολιτισμός 
 Β. καθαριότητα - ποιότητα ζωής 
 Γ. καθαριότητα - ρύπανση 
 Δ. καθαριότητα - εξάρτηση (ναρκωτικά κλπ) 
 Ε. καθαριότητα - αισθητική 
 ΣΤ. καθαριότητα - κοινωνική ευαισθησία (άτομα με ειδικές ανάγκες κλπ) 
 Ζ. καθαριότητα - ανακύκλωση 
 Η. καθαριότητα - αδέσποτα σκυλιά 
 Θ. καθαριότητα - μία φιλική πόλη στους επισκέπτες 
             
Α. Στην ενότητα «καθαριότητα - πολιτισμός»:  

Όλες τις πολιτιστικές δράσεις του 1997 από όλα τα Νομικά Πρόσωπα του 
Δήμου (Κέντρο Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών, ΔΕΤΟΠΟΚΑ, ΔΗΠΕΘΕ) να 
έχουν σαν βασικό στόχο την ευαισθητοποίηση του πολίτη πάνω στα 
παραπάνω θέματα. 

 
Β. Στην ενότητα «καθαριότητα - ποιότητα ζωής»: 

1. Συνάντηση με την Αστυνομία και την Τροχαία. 
2. Να προστατευθεί το πλέγμα των πεζοδρόμων και να διαφυλαχθεί η 

ασφάλεια των πολιτών που κυκλοφορούν σε αυτούς. 
3. Κλείσιμο των τομών στην πόλη. 
4. Καμπάνια για το κυκλοφοριακό και επανεξέτασή του μετά το καλοκαίρι. 
5. Παρατηρήσεις στους ιδιοκτήτες των οπωροπωλείων και των ιχθυοπωλείων 

για τα καφάσια τους. 
6. Συνεννόηση με την Αστυνομία για το πρόβλημα των τσιγγάνων και των 

ζητιάνων. 
7. Συστάσεις στους μοτοσικλετιστές και στους ιδιοκτήτες μπαρ για την 

ηχορύπανση που δημιουργούν. 
8. Αυστηρή τήρηση του Κανονισμού λειτουργίας των πεζοδρόμων. 
9. Απομάκρυνση των χονδρεμπόρων λαχανικών από το κέντρο. 

 
Γ. Στην ενότητα «καθαριότητα - ρύπανση»: 

1. Να γίνει έρευνα και καταγραφή  των κάδων που υπάρχουν αυτή τη στιγμή 
και να γίνει η ορθή τοποθέτησή τους. 

2. Συνεννόηση με την Δημοτική Αστυνομία για καλλίτερη αστυνόμευση. 



3. Σύσκεψη με τους ιδιοκτήτες Σούπερ-Μάρκετ, καθώς και με τους 
κρεοπώληδες, τους ιχθυοπώλες και τους μανάβηδες. 

4. Να γίνει καμπάνια μέσω του Τύπου με α) σποτάκια στους τοπικούς 
ραδιοφωνικούς σταθμούς, β) γραπτά μηνύματα σε κεντρικά σημεία της 
πόλης (ίσως μοίρασμα σακούλας απορριμμάτων) και γ) δημιουργία μικρής 
και διακριτικής αφίσας.  

 
Δ. Στην ενότητα «καθαριότητα - εξάρτηση»: 

1. Συνεργασία με την Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση, τους πολιτιστικούς, 
μορφωτικούς, αθλητικούς συλλόγους  και τους προσκόπους της πόλης. 

2. Σύσκεψη με την Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση, τον Προϊστάμενο 
Δευτεροβάθμιας, τον Διευθυντή Πρωτοβάθμιας, την ΕΛΜΕ, την ΔΟΕ και 
τους Σχολικούς Συμβούλους. 

3. Σύσκεψη με τους πολιτιστικούς, μορφωτικούς, αθλητικούς συλλόγους  και 
τους προσκόπους. 

4. Συνεργασία με την Θεραπευτική Ομάδα «ΙΘΑΚΗ». Άμεσες συναντήσεις 
των θεραπευτών της «ΙΘΑΚΗΣ»  με τους μαθητές των σχολείων, 
προκειμένου να τους μιλήσουν για τις προσωπικές τους εμπειρίες. Οι 
συναντήσεις αυτές να γίνουν σε όλα τα Λύκεια και Γυμνάσια καθώς και 
στην 5η και 6η τάξη των Δημοτικών Σχολείων. 

5. Οργάνωση  «happening» στα σχολεία της Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης 
από την θεατρική Ομάδα «ΕΚΦΡΑΣΗ» με θέματα από τα καθημερινά 
προβλήματα των νέων σήμερα με τη μορφή 10λεπτων παραστάσεων σε μη 
σχεδιασμένους χώρους. 

6. Συνεργασία της Επιτροπής με τους ιδιοκτήτες των νυχτερινών 
καταστημάτων. 

7. Διαγωνισμός αφίσας με χρηματικό βραβείο, με θέμα τα ναρκωτικά και το 
AIDS στον οποίο θα συμμετέχουν όλοι οι ενδιαφερόμενοι μαθητές. Η 
καλλίτερη αφίσα θα βραβευθεί με χρηματικό έπαθλο, θα τυπωθεί και θα 
κυκλοφορήσει στην πόλη. 

8. Περιοδεύουσα έκθεση των επιλεγμένων αφισών σε κάθε σχολείο. 
9. Ανάρτηση αφίσας στους νυχτερινούς χώρους διασκέδασης σε εμφανή 

μέρη καθώς και ολιγόλεπτες συναυλίες από τα μουσικά συγκροτήματα της 
Βέροιας στους χώρους αυτούς για μεγαλύτερη προσέγγιση των νέων. 

10.Διανομή ενός χάρακα σε όλους τους μαθητές (αντί φυλλαδίου) με 
αναγραφόμενο το ειδικό σλόγκαν πάνω σ’ αυτό. 

11.Άμεση συνεννόηση με την Αστυνομία για πιο οργανωμένη αντιμετώπιση 
του προβλήματος. 

12.Συνεργασία με το Συμβουλευτικό Κέντρο 
13.Υλοποίηση των εργαστηρίων Ερασιτεχνικής Δημιουργίας των Νέων, στα 

οποία ο μέγιστος αριθμός θα είναι 10 άτομα και όπου θα συμμετέχουν και 
θα δημιουργούν τα παιδιά. 

 
Ε. Στην ενότητα «καθαριότητα - αισθητική»: 

1. Απομάκρυνση των διαφημιστικών πινακίδων από τα περίπτερα,  
2. Ομοιομορφία των περιπτέρων όπως τον παλιό καιρό 
3. Τα περίπτερα να έχουν ένα μόνο ψυγείο στην κατοχή τους. 
4. Απομάκρυνση των κάδων από τα ιστορικά μνημεία. 
5. Σταδιακή κατάργηση των αδειών χρήσεως πεζοδρομίου σε καταστήματα 

στο κέντρο της πόλης. 
6. Απομάκρυνση των διαφημιστικών πινακίδων από το κέντρο της πόλης. 



7. Απαγόρευση της διέλευσης των φορτηγών αυτ/των από το κέντρο της 
πόλης. 

8. Ενεργοποίηση κτιριοδομικού κανονισμού για την ολοκλήρωση 
οικοδομικών εργασιών. 

9. Κατασκευή ειδικού χώρου σε κάθε οικοδομή για την τοποθέτηση κάδων 
απορριμμάτων. 

 
ΣΤ. Στην ενότητα «καθαριότητα - κοινωνική ευαισθησία»: 

1. Σε όλες τις περιπτώσεις που θα γίνεται είτε ανακατασκευή ή εξ αρχής 
κατασκευή πεζοδρομίων να ληφθεί μέριμνα για ειδικές διαβάσεις για τα 
άτομα με ειδικές ανάγκες. 

2. Να ζητηθεί από τον ΟΤΕ να τοποθετήσει σε δημόσια κτίρια ειδικά 
τηλέφωνα για τα άτομα με ειδικές ανάγκες. 

3. Σε όλα τα δημόσια ή δημοτικά κτίρια που θα κατασκευάζονται να 
λαμβάνονται υπόψη οι προδιαγραφές εξυπηρέτησης των ατόμων με ειδικές 
ανάγκες. 

4. Διαβάσεις ειδικού χρώματος έξω από τα σχολεία. 
 
Ζ. Στην ενότητα «καθαριότητα - περιβάλλον»: 

1. Να συνεχισθεί και να βελτιωθεί η προσπάθεια ανακύκλωσης χαρτιού. 
2. Η ανανέωση της σύμβασης με την «Οικολογική Ομάδα» να γίνει με τις 

παρακάτω μόνο προϋποθέσεις: 
 α) Συνεχίσουν την προσπάθειά τους με δικό τους όχημα και 
επιστρέψουν το δημοτικό αυτοκίνητο στην ΔΕΤΟΠΟΚΑ. 
 β) Συμμαζέψουν και καθαρίσουν τον χώρο όπου σήμερα 
τοποθετούν τα χαρτί. 
 γ) Τοποθετήσουν τους υπόλοιπους κάδους συλλογής χαρτιού που 
πήραν και υποσχέθηκαν να τοποθετήσουν στην πόλη. 

     3. Σε συνεργασία με τη Μέση και Στοιχειώδη Εκπαίδευση η εκτύπωση        
     ενός  φυλλαδίου περιβαντολλογικής ευαισθητοποίησης και η διανομή του     
     από  τους μαθητές στα σπίτια. 
  4. Υιοθεσία από τα διάφορα σχολεία πάρκων ή σημείων στην πόλη και η 
       φροντίδα των χώρων αυτών σε συνεργασία με τους μορφωτικούς, 
       πολιτιστικούς ή αθλητικούς συλλόγους που θα θελήσουν να 
συμμετάσχουν       στο πρόγραμμα.  
  5. Ειδικό σήμα για τους μαθητές των ομάδων περιβαντολλογικής 
εκπαίδευσης. 
  6. Θεσμοθέτηση χρηματικού επάλθου για τις καλλίτερες ομάδες   
                περιβαντολλογικής εκπαίδευσης. 
  7. Παρουσίαση της δουλειάς των ομάδων περιβαντολλογικής εκπαίδευσης 
      τον μήνα Μάιο και απομονή των βραβείων. 

 
Η. Στην ενότητα «καθαριότητα - αδέσποτα σκυλιά»: 

Να ζητηθεί από την Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση η υλοποίηση της σχετικής 
Κοινοτικής Οδηγίας για την αντιμετώπιση των αδεσπότων. 

 
Θ. Στην ενότητα «καθαριότητα - μια φιλική πόλη»: 

1. Τοποθέτηση φωτεινών χαρτών στα κεντρικά σημεία της πόλης. 
2. Σύνταξη σχετικής μελέτης και τοποθέτηση πληροφοριακών πινακίδων 

στην πόλη. 
3. Υποβολή αιτήματος στον ΕΟΤ για την επαναλειτουργία του Γραφείου 

Τουριστικών Πληροφοριών. 



 
Ι. Να γίνει μια μεγάλη καμπάνια με όλα τα Μ.Μ.Ε.  
 
Κ. Να συνταχθεί προϋπολογισμός της όλης προσπάθειας και να αναζητηθούν πηγές         
χρηματοδότησης είτε από τα διάφορα Υπουργεία είτε από χορηγούς. 
 
Λ. Να δοθεί μία συνέντευξη τύπου της Επιτροπής. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 664 / 1996 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 
 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Ι. Κουρουζίδης           Ε. Παναγιωτίδης 
Μ. Ποτουρίδης           Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Βαφείδης                Ε. Σοφιανίδης 
Α. Δελαβερίδης          Χ. Παπαγεωργίου 
Θ.Τέτος                       Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 

 
 
 
      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
ΑΝΤΩΝΙΟΣ  ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ 

Κ. Πουλασουχίδης     Β. Τσίλης 
Π. Καρασαββίδου       Γ. Χιονίδης 
Κ. Γκαβαϊσές              Δ. Ζαμάνης 
Α. Καραντουμάνης    Μ. Αδαλόγλου 
Λ. Τάκης                     Π.Αγαθαγγελίδης 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  13 - 1 - 1997 
      Ο Δήμαρχος  

 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 


